
Zápis z jednání schůze Pléna MAS Světovina 
konaného dne 24.4.2018 v Kralovicích 

v Lidovém domě, Na Palcátech 352, 331 41 Kralovice

Partneři  MAS  Světovina  obdrželi  k  jednání  pozvánku  s  přílohami  a  s  návrhem  následujícího
programu:
1. Zahájení
2. Volba orgánů Pléna (předsedy, ověřovatele zápisu a zapisovatele)
3.  Realizace  Strategie  CLLD  2014-2020  (interní  postupy,  vyhlášené  výzvy,  podané  žádosti,

hodnocení projektů apod.)
4. Projektové záměry MAS na další období – harmonogram výzev
5. Úprava Programových rámců
6. Volba členů Programového výboru
7. Změna členské základny
8. Diskuse
9. Závěr a ukončení jednání

1. Zahájení jednání
Zahájení jednání schůze pléna MAS Světovina provedl v 15 hodin předseda správní rady MAS 
Světovina RNDr. Josef Pašek. Provedl kontrolu přítomných členů MAS Světovina podle prezenční 
listiny. Konstatoval, že schůze Pléna MAS Světovina není usnášení schopná a podle jednacího řádu 
Pléna MAS Světovina konstatoval, že do 30 minut bude zahájena nová schůze Pléna.
V 15,30 hodin byla zahájena náhradní schůze pléna. Podle prezenční listiny je účastno 11 členů1 
MAS Světovina s hlasovacím právem. Všichni účastníci obdrželi předem s pozvánkou podkladové 
materiály pro jednání Pléna. 

2. Volba orgánů Pléna
Předsedou Pléna byl navržen předseda správní rady RNDr. Josef Pašek.
Bylo provedeno hlasování o předsedovi Pléna :  pro 11 hlasů, zdržel se nikdo, proti nikdo
Předsedou Pléna byl schválen RNDr. Josef Pašek
Předseda pléna navrhl program jednání podle pozvánky na schůzi Pléna, doplnit v šestém bodu o 
„Volba členů Výběrové komise“. 
Bylo provedeno hlasování o rozšířeném programu jednání Pléna: pro 11 hlasů, zdržel se nikdo, proti
nikdo. Program jednání byl schválen.
Zapisovatelem zápisu jednání Pléna byl navržen RNDr. Josef Pašek a Ing. Radomír Mrkvan.
Bylo provedeno hlasování o zapisovatelích jednání Pléna: pro 11 hlasů, zdržel se nikdo, proti nikdo.
Zapisovateli jednání Pléna byli schválení RNDr. Josef Pašek a Ing. Radomír Mrkvan.
Ověřovatelem zápisu byl navržen Ing. Miroslav Jaroš a Bc. Václav Krofta
Bylo provedeno hlasování o ověřovateli zápisu: pro 11 hlasů, zdržel se nikdo, proti nikdo 
Ověřovatelem zápisu byl schválen Ing. Miroslav Jaroš a Bc. Václav Krofta

3. Realizace Strategie CLLD 2014 - 2020
Paní Šlajferčíková seznámila Plénum s postupem při tvorbě Interních postupů IROP a s jejich 
obsahem. Interní postupy byly schváleny ŘO.
Předseda Pléna nechal hlasovat o Interních postupech. Hlasováno: pro 11 hlasů, zdržel se nikdo, 
proti nikdo Interní postupy IROP byly schváleny.
RNDr. Josef Pašek vedoucí pracovník SCLLD informoval Plénum o průběhu vyhlášených výzev.
PRV - byla vyhlášena a ukončena výzva č.1. Byly schváleny žádosti o dotaci na projekty od 6ti 
zájemců a tyto jsou nyní administrovány v rámci Pravidel opatření 19 mezi žadateli a SZIF.
18.4. 2018 byla vyhlášena Výzva PRV č.2, která byla následně zrušena. Byly vzaty v úvahu 
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připomínky z jednání Programového výboru ze dne 17.4.2018 o hodnotících kritériích PRV. Bylo 
dohodnuto jednání mezi předsedou PV panem Ing. Lukášem Jankem a manažerem PRV 
ing.Mrkvanem. Po vyjasnění této problematiky s PV bude připravena výzva č.3. Bude v ní také 
upravena alokace ve Fichi č. 1 Investice do zemědělských podniků.

OPŽP -  byla podaná informace o možnosti rozšíření aktivit CLLD v OP ŽP v opatření týkajících se
specifického cíle 4.3, které vedou k posílení přirozené funkce krajiny a specifického cíle 4.4, 
týkajícího se zlepšení kvality prostředí v sídlech. Podkladové materiály byly zaslány předem s 
pozvánkou. Tato opatření jsou vhodná především pro obce. Bude rozeslán jednoduchý dotazníkový 
průzkum potřebnosti opatření na jednotlivé obce. Žádost o úpravu strategie se podává do 31.5.2018.
Hlasováno o úpravě podle návrhu: pro 11 hlasů, zdržel se nikdo, proti nikdo. Úprava rozšíření 
CLLD v OPŽP o nové aktivity byla schválena. MAS Světovina podá žádost.
OPZ – byla vyhlášena výzva č. 1-Prorodinná opatření, na kterou se přihlásil pouze 1 zájemce. Byla 
vyhlášena výzva OPZ č.2 na Podporu sociálních a návazných služeb.

4. Projektové záměry MAS na další období
RNDr. Josef Pašek vedoucí pracovník SCLLD informoval Plénum o projektových záměrech MAS 
na další období.
V následujícím období budou na základě schválených Interních postupů připraveny výzvy IROP. K 
této problematice hovořila manažerka IROP paní S. Šlajferčíková, která rozeslala v rámci MAS 
informace pro případné zájemce. Na tyto emaily reagovali pouze 3 potencionální zájemci. Další 
informace byly již projednány v rámci předchozího bodu č.3.

5. Úprava programových rámců
RNDr. Josef Pašek vedoucí pracovník SCLLD informoval Plénum o úpravě programového rámce 
CLLD: 1.3 Infrastruktura do vzdělávání. V tomto dokumentu, který byl partnerům rozeslán předem 
s pozvánkou, se jedná o žlutě označený text, který představuje návrh na úpravu.
Bylo provedeno hlasování o úpravě podle návrhu: pro 11 hlasů, zdržel se nikdo, proti nikdo.
Úprava programového rámce 1.3 byla schválena.

6. Volby členů Programového výboru a Výběrové komise
Z navržených členů stávajícího Programového výboru, kterých je 5, projevili zájem pokračovat v 
dalším volebním období pánové Janko, Vaníček a Sklenář. Z Pléna neprojevil nikdo jiný zájem o 
činnost v Programovém výboru.
Návrh členů Programového výboru pro další volební období:
- Bílovecká zemědělská a.s.- Ing. Lukáš Janko,
- Asociace soukromého zemědělství Plzeň-sever - Miloslav Vaníček,
- SDH Kralovice - Jiří Sklenář.
Bylo provedeno hlasování o členech nového Programového výboru: pro 10 hlasů, zdržel se 1 hlas, 
proti nikdo. Nový Programový výbor byl schválen, funkční období jsou 3 roky.
Z Výběrové komise, která je sedmičlená, projevili zájem pokračovat v činnosti pánové, za:
- Mikroregion Dolní Střela-Karel Mařík
- BRM spol. s r.o.-ing. Miroslav Jaroš
- Spolek Gryspek pro obnovu kostela sv.Petra a Pavla v Kralovicích- MVDr. Tomáš Soukup
- Spolek pro románská kostel v Potvorově – Marcel Fryček
- Bike Club Kralovice, z.s. - RNDr. Jiří Tišer
- Vačkářův Zbiroh z.s. - Ing. Jan Květoň
- Kralovická zemědělská a.s._ Ing. Tomáš Pokorný
Hlasování o členech nové Výběrové komise: pro 11 hlasů, zdržel se nikdo, proti nikdo. Výběrová 
komise byla schválena, funkční období je 1 rok.
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http://www.mas-svetovina.cz/e_download.php?file=data/editor/217cs_3.pdf&original=Fiche%20c.%201.pdf
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